

Материалы для собеседования для продолжения обучения по специальности 1-21 06 01-01 «Современные иностранные языки (преподавание)» в дневной форме получения образования на факультете английского языка на 5 курсе в 9-м семестре

Первый иностранный язык (английский язык)

Содержание собеседования при восстановлении на 5 курс, 9 семестр определяется в соответствии с целями и задачами обучения, требованиями к уровню подготовки, описанными в учебных программах для специальности 1-21 06 01-01 «Современные иностранные языки (преподавание)», основано на дисциплине «Язык средств массовой информации» и включает в себя устное собеседование в рамках предметно-тематической области (перечень тем прилагается).

Список тем для устного собеседования

1. Monolingual, Bilingual and Multilingual Countries in the Modern World.
2. U.S. Language Policy. The English-Only Movement.
3. Feminism in the Modern World: Pros and Cons.
4. British Family as the Focus and Mirror of Society's Problems in the UK.
5. Assimilation Processes in the USA: American Immigration Policy and the Problems Most Immigrants Endure.
6. Major Ethnic Minorities in Great Britain. Racial Inequality and Integration Issues.
7. American Values and Beliefs Reflected in the American Character.
8. British Distinguishable National Values.
9. U.S. Religion: America's Protestant Heritage and its Role in the Development of the Country.
10. Major Religious Communities in Modern Britain: General Overview and Description of One of the Communities of Your Choice.
11. British and American Education Systems: Major Problems and Achievements.
12. U.S. Religious Scene: Religious Diversity and the Changing Religious Composition of the USA.
13. Fighting Terrorism in the Modern World.
14. The Nature of War: Old and New Wars.
15. The Civil Rights Movement in the USA: Brief Historical Overview and Major Achievements.
16. The Death Penalty: The Past and the Present.